

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: INVESTMENT HOUSE FOR
FINANCIAL SERVICES
Date: 26-07-2024 01:34:09 AM
Subject: Change the name of the company

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار للخدمات المالية التاريخ: 26-07-2024 01:34:09 الموضوع: تغيير اسم الشركة

With reference to the disclosure sent to you on 07/09/2024, and based on the provisions of the articles of the Instructions for Disclosure of Exporting Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards, and with reference to the seventh item of the company's extraordinary general assembly meeting, which was held on Thursday, 06/13/2024, please To inform you that it has been approved to change the name of the company from Investment House Company for Financial Services, to become Jordanian Saudi Investment House Company for Development and Investment, within the following data: -

بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار Arabic:

Company name in English: Jordanian Saudi Investment House for Development & Investment

Trading symbol: INVH

بالإشارة إلى الإفصاح المرسل لكم بتاريخ 09/07/2024 ، و إستنادا لأحكام المواد من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، و بالإشارة إلى البند السابع من اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة والذي عقد يوم الخميس بتاريخ 13/06/2024 ، يرجى إعلامكم بأنه قد تمت الموافقة على تغيير إسم الشركة من شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية ، ليصبح شركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار ، وذلك ضمن البيانات التالية :-

إسم الشركة بالغة العربية: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار

إسم الشركة باللغة الإنجليزية : Jordanian Saudi Investment House for Development & Investment

الرمز الحرفي للتداول: INVH

09-07-2024 09-07-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Osama Al-nafea

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea